
 Irland: Paso Fino Präsentation im Wicklow Polo Club
(von Marina Ott, Paso Finos del Baltico)

Am 18.8. trafen sich die Damen Polomanschaften aus IRE, UK, USA und Australien im Wicklow Polo Club. Im Finale standen sich USA und Irland gegenüber, aus dem Irland, nach einem spannenden Spiel, als Sieger hervorging. Entsprechend euphorisch war die Stimmung. Eine sehr gute Voraussetzung für unsere Präsentation.

Die Hits von den Gypsy Kings und Shakira begleiteten uns musikalisch. Wir hatten in Windeseile die Sympathien des Publikums und waren, laut Veranstalter, die Eye Catcher des Tages.

Es war wie so oft, wenn man mit unserer Rasse „ausgeht“, ein voller Erfolg und ein positives Feedback für die Finos.



 Ireland: Paso Fino display at the Wicklow Polo Club
(by Marina Ott/Paso Finos del Baltico)

On the 18th of August, the Ladies Polo Teams from IRE, UK, USA and Australia met in Ireland at the Wicklow Polo Club. America and Ireland played against each other in the final. Ireland emerged as the winner after an exciting match.

The atmosphere after the match was obviously very euphoric. This was a good condition for our presentation. The hits of the Gypsy Kings and Shakira accompanied us musically.

We captured the attention of the audience straight away and everybody seemed to be very delighted with our performance. According to the event manager, we were the eye catcher of the evening. It was as so often a complete success and a positive feedback for the Paso Finos.